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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért megy szembe a kormány a magyar társadalom 
akaratával energia-és klímaügyben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint az a Greenpeace honlapján olvasható, „A Greenpeace megbízásából a Závecz Research 
Közvéleménykutató Intézet a magyar lakosságra reprezentatív 1000 fős mintán országos 
közvélemény-kutatást végzett személyes adatfelvétellel 2019. november 1-10. között. A felmérésből
egyértelműen kiderül: számos területen az eddigieknél jóval több érdemi klímavédelmi intézkedést 
vár a magyar lakosság a kormánytól.”

A felmérés eredményei szerint a társadalom túlnyomó többsége, a megkérdezettek 88 százaléka 
szerint a kormánynak újra lehetővé kellene tennie a szélenergiával működő létesítmények építését. 
A megkérdezettek háromnegyede szerint 2025 végétől nem kéne tovább működnie az 
éghajlatvédelmi szempontból káros Mátrai Erőműnek. 89 százalék gondolja azt, hogy a 
kormánynak jobban kéne támogatnia az épületek energiatakarékosabbá tételét.

Kérdésem az, hogy ha a társadalom egyértelmű többsége támogatja a szélerőmű-telepítések újbóli 
engedélyezését, a Mátrai Erőmű legfeljebb 2025-ig történő működtetését, valamint jelentős 
pénzügyi támogatással zajló lakossági energiahatékonysági programok indítását, akkor miért megy 
ezzel szembe a kormány az új energia-és klímastratégiai dokumentumokban?

Várom válaszát!

Budapest, 2020. január 20.

Tisztelettel,



Szél Bernadett

országgyűlési képviselő
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